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Protokół Nr 12/16
z  posiedzenia  komisji  Porządku  Publicznego  i  Planowania  Przestrzennego  Rady  Miejskiej
w Słupsku, która odbyła się w dniu 18 stycznia 2016 r. 
1. Sprawy regulaminowe.
- stwierdzenie quorum
Przewodnicząca  Komisji  Anna  Rożek przywitała  wszystkich  przybyłych  na  posiedzenie
i stwierdziła, że w sali obrad jest quorum wymagane przy podejmowaniu prawomocnych wniosków
i opinii.
(Lista obecności stanowi zał nr 1 do niniejszego protokołu.)

- przyjęcie porządku obrad
Przewodnicząca  Komisji  Anna Rożek poinformowała,  że  wraz z  materiałami na  Komisję  radni
otrzymali proponowany porządek obrad. Zapytała, czy  mają do niego uwagi lub wnioski. 
(Proponowany porządek obrad stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu.)
Wobec braku uwag i wniosków poddała pod głosowanie poniższy porządek obrad:
Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Ocena  stanu  bezpieczeństwa  i  porządku  publicznego  na  terenie  miasta  w  2015  r.  

ze szczególnym uwzględnieniem bezpieczeństwa pieszych i właściwego oświetlenia miasta
(sprawozdania Policji, Straży Miejskiej i Straży Pożarnej).

3. Przeanalizowanie  obecnego  stanu  planistycznego  miasta  Słupska,  aktualizacja  stanu
zagospodarowania oprojektowania miasta Słupska z końca 2014.

4. Przedstawienie  polityki  i  roli  miasta  w  zakresie  planowania  przestrzennego
(z  uwzględnieniem  zadań  własnych).  Próba  zdiagnozowania  systemu  zarządzania
przestrzenią miejską ze szczególnym uwzględnieniem narzędzi temu służących.

5. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
6. Sprawy bieżące.

Komisja  Porządku  Publicznego  i  Planowania  Przestrzennego  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie (5 głosów za) przyjęła do realizacji powyższy porządek obrad.

– przyjęcie protokołu
Protokół  Nr  11/15  z  posiedzenia  Komisji  w  dniu  21  grudnia  2015  r.  został  wyłożony
do zapoznania się, a jego przyjęcie nastąpi na koniec posiedzenia.

Ad.pkt.2  Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta w 2015 r.  
ze  szczególnym  uwzględnieniem  bezpieczeństwa  pieszych  i  właściwego  oświetlenia  miasta
(sprawozdania Policji, Straży Miejskiej i Straży Pożarnej).
(Złożone informacje stanowią zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Anna  Rożek zwróciła  uwagę  na  nieterminowe  przedkładanie  materiałów
na posiedzenie Komisji i brak materiałów od Straży Pożarnej.
Ponadto  ze  względu  na   zbyt  lakoniczne  sprawozdanie  Straży  Miejskiej  zwróciła  się  o  jego
uzupełnienie  i przygotowania na wzór lat ubiegłych. 
Wobec powyższego omawianie tematu w tym zakresie zaproponowała na następnym posiedzeniu.
Nikt nie zgłosił sprzeciwu.
Następnie  omówiono  sprawozdanie  Komendanta  Miejskiego  Policji  z  działalności  w  2015  r.
i przedyskutowano zgłoszone w nim wnioski.
Udział w dyskusji wzięli: Radna Anna Rożek, radny Jarosław Teodrowicz, radna Anna Mrowińska,
radny Paweł Szewczy.
Przewodnicząca Anna Rożek zgłosiła  wniosek  o przygotowanie do końca marca br.  koncepcji
rozwiązania  problemu  przejść   dla  pieszych  na  ul.  Bałtyckiej,  o  co  wnioskowała  Komisja
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w ubiegłym roku, a obiecano, że zostanie wykonane w 2016 r. oraz o przeanalizowanie celowości
zamontowania lustra na skrzyżowaniu ul. Lotha z ul.Lelewela.
Zaproponowała  też,  by  Komisja  przegłosowała  wniosek  Komendanta  Miejskiego  Policji
o  dokonanie przeglądu sygnalizacji świetlnych na skrzyżowaniach i w uzasadnionych przypadkach
wyposażenie ich w sygnalizatory barwy żółtej, informujące o otwarciu ruchu pieszego
Odpowiedzi  i  wyjaśnień  udzielali:  Z-ca  KMP  Tomasz  Majkowski,  Z-ca  Prezydenta  Marek
Biernacki, Dyrektor WKiT  Robert Linkiewicz.

Komisja  Porządku Publicznego i Planowania Przestrzennego Rady Miejskiej w Słupsku w
drodze  dyskusji,  przez  aklamacje przyjęła  sprawozdanie z  działalności  Komendanta Miejskiego
Policji w Słupsku  w 2015 r.

Jednocześnie  Komisja  zgłosiła wnioski:
– o  dokonanie  przeglądu  sygnalizacji  świetlnych  na  skrzyżowaniach  i  w  uzasadnionych

przypadkach wyposażenie ich w sygnalizatory barwy żółtej, informujące o otwarciu ruchu
pieszego ( głosowanie: jednogłośnie – 6 głosów za),

– o przygotowanie do końca marca br. koncepcji rozwiązania problemu przejść  dla pieszych
na ul. Bałtyckiej (głosowanie :  jednogłośnie - 6 głosów za),

– o przeanalizowanie celowości zamontowania lustra na skrzyżowaniu ul. Lotha z ul.Lelewela
 (głosowanie :  większością głosów - 4 głosy za, bez głosów przeciw, 2 wstrzymujące się)  

Ponadto  Komisja  zwróciła  się  o  uzupełnienie  złożonego  i  przygotowania  na  wzór  lat
ubiegłych Sprawozdania z działalności Straży  Miejskiej w Słupsku.

Ad.pkt.3 Przeanalizowanie obecnego stanu planistycznego miasta Słupska, aktualizacja stanu
zagospodarowania oprojektowania miasta Słupska z końca 2014.
Ad.pkt.4  Przedstawienie  polityki  i  roli  miasta  w  zakresie  planowania  przestrzennego
(z uwzględnieniem zadań własnych). Próba zdiagnozowania systemu zarządzania przestrzenią
miejską ze szczególnym uwzględnieniem narzędzi temu służących.
(Materiały na powyższe tematy stanowią zał.nr 4 do niniejszego protokołu.)
Informacje  przedstawiali:  Z-ca  Prezydenta  Marek  Biernacki,  Maciej  Araszkiewicz  pracownik
BUMS i Z-ca Dyrektora BUMS Joanna Nowakowska.
Głos  w  dyskusji  zabierali:   radny  Paweł  Szewczyk,  radna  Anna  Rożek,  radny  Jarosław
Teodorowicz.

Ad.pkt. 5 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

– Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  działalności  Komisji  Bezpieczeństwa
i Porządku Miasta Słupska za 2015 r.
(W/w sprawozdanie stanowi zał.nr 5 do niniejszego protokołu.)
Komisja  Porządku Publicznego i Planowania Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku

w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów za) przyjęła ww. sprawozdanie.

– opinia  Komisji  dot.  projektu uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu Konsultacji
Społecznych. (Druk Nr 21/4)

Głos w dyskusji zabierali: radny Paweł Szewczyk, radna Anna Rożek, radny Jarosław Teodorowicz,
radna Anna Mrowińska.
Radna  Anna  Mrowińska zgłosiła  uwagę,  by  w  projekcie  uchwały  ujednolicić  zapis
„mieszkaniec/mieszkanka” i zastąpić jednym „mieszkaniec”, gdyż oznacza on zarówno kobietę jak
i mężczyznę. 
Wyjaśnień udzielała Iwona Chrapkowska Kierownik Referatu Dialogu Społecznego w BPM.
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Przewodnicząca Komisji, ze względu na to, iż projekt dopiero wpłynął do Komisji, zaproponowała
przyjęcie go do wiadomości i zgłoszenie uwagi dot. zwrotu „mieszkaniec”.

Komisja  Porządku  Publicznego  i  Planowania  Przestrzennego  Rady Miejskiej  w Słupsku
w drodze dyskusji, przez aklamacje przyjęła ww. projekt uchwały do wiadomości.

Jednocześnie  Komisja  zwróciła  uwagę,  by  w  projekcie  uchwały  ujednolicić  zapis
„mieszkaniec/mieszkanka” i zastąpić jednym „mieszkaniec”, gdyż oznacza on zarówno kobietę jak
i mężczyznę. 

Ad.pkt. Sprawy bieżące.
– dot. sprawy  mpzp „Kosynierów Gdyńskich”

(Materiał dot. ww. planu stanowi zał.nr 6 do niniejszego protokołu.)
W posiedzeniu uczestniczył inwestor - Jerzy Gierzyński z Przedsiębiorstwa MAT-BET.
Założenia planu przedstawił Marcin Palacz - pracownik BUMS.
Głos w dyskusji zabierali: radny Paweł Szewczyk, radna Anna Rożek, radny Jarosław Teodorowicz.

Komisja  Porządku Publicznego i Planowania Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku
po ponownym przeanalizowaniu założeń do ww. planu i wysłuchaniu właściciela terenu, z powodu
braku  odpowiedzi  na  jej  wniosek  w  sprawie  zintensyfikowania  prac  nad  sporządzeniem mpzp
„Kosynierów  Gdyńskich”,  w  celu  umożliwienia  inwestorowi  rozbudowy  osiedla  budynków
mieszkalnych wielorodzinnych, w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów
za)  zwróciła  się  do  Prezydenta  Miasta  o  wniesienie  pod  obrady  Rady  koncepcji  planu  wraz
z uwzględnieniem przesunięcia   granicy oraz przedstawienie Komisji  swojego stanowiska w tej
sprawie. 

– odpowiedź  Sekretarza  Miasta  Iwony  Wójcik  z  dnia  15  stycznia  2016  r.,  znak:  OU-
V.0003.1.2016 na wniosek Komisji dot. reorganizacji BUMS.

(Ww. odpowiedź stanowi zał.nr 7do niniejszego protokołu)
Komisja  Porządku  Publicznego  i  Planowania  Przestrzennego  Rady Miejskiej  w Słupsku

w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie (5 głosów za) w związku z tym, iż zależy jej
na tym by plany miejscowe były sporządzane przez osoby znające miasto i by nie doprowadzić
do  zlecania  ich  wykonania  podmiotom  z  zewnątrz,  które  nie  znają  realiów  miasta,  oczekuje
od Prezydenta Miasta na przedstawienie konkretnych korzyści wynikających z przyłączenia BUMS
do Wydziału.

– opinia  Komisji  dot.  e-maila  Prezesa  SSM  „Czyn”  przekazującego  korespondencję
dotyczącą zmiany mpzp „Sobieskiego” w zakresie zmiany funkcji terenów zieleni na
tereny komunikacji z przeznaczeniem na miejsca postojowe.

Głos w dyskusji zabierali: radny Paweł Szewczyk, radny Jarosław Teodorowicz, radna Anna Rożek,
radny Tomasz Czubak, radna Anna Mrowińska, radny Tomasz Lesiak.
Wyjaśnień  udzielała  Z-ca  Dyrektora  BUMS  Joanna  Nowakowska.  Odczytała  stanowisko
Prezydenta w tej sprawie.

Komisja  Porządku  Publicznego  i  Planowania  Przestrzennego  Rady Miejskiej  w Słupsku
w drodze dyskusji, przez aklamację postanowiła zaprosić na swoje następne posiedzenie Prezesa
SSM  „Czyn”,  by  przedstawił  jej  koncepcję  zagospodarowania  terenów  zieleni  na  tereny
komunikacji z przeznaczeniem na miejsca postojowe (ile tych miejsc w ten sposób Spółdzielnia
pozyska, czy będą do nich drogi dojazdu). 

Ponadto Komisja  zwraca się  o  informację,  czy w związku z  likwidacją  wnioskowanych
terenów zieleni  i  rekreacji,   Spółdzielnia  zamierza  zabezpieczyć  potrzeby mieszkańców z  nimi
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związane  w  innych miejscach.

– stanowisko Komisji dot. pisma Stowarzyszenia Inżynierów i Techników Komunikacji RP z
dnia 3 grudnia 2015 r.  w sprawie ograniczenia kursu pociągu „Gwarek”,  a  tym samym
likwidacji bezpośredniego połączenia Słupsk – Katowice .
(Całość sprawy znajduje się w teczce ORM.0004.171.2015)
Radny Paweł Szewczyk odczytał propozycję stanowiska Komisji.
Komisja  Porządku  Publicznego  i  Planowania  Przestrzennego  Rady Miejskiej  w Słupsku

stanowczo w drodze dyskusji, przez aklamację wyraziła poniższe stanowisko w sprawie:

Komisja  Porządku  Publicznego  i  Planowania  Przestrzennego  Rady Miejskiej  w Słupsku
protestuje przeciwko postępującej marginalizacji naszego miasta. 

Likwidacja  kolejnych połączeń kolejowych,  m.in.  ograniczenie kursowania pociągu PKP
INTERCITY „Gwarek”  do  relacji  Koszalin  –  Katowice  i  Katowice  -  Koszalin  przyczynia  się
do pogłębienia wykluczenia komunikacyjnego szeroko rozumianej Ziemi Słupskiej. 
Za  utrzymaniem dotychczasowej relację pociągu TLK „Gwarek” – Słupsk –Katowice – Słupsk,
przemawia czas przejazdu pociągu ze Słupska do Koszalina  -  zaledwie 48 minut! Wyeliminowanie
kursowania  pociągu  TLK  „Gwarek”  ze  Słupska  spowoduje  konieczność  dojazdu  do  Koszalina
lub Szczecinka, aby przesiąść się na „Gwarka”, co utrudnia dojazd do Katowic i dalej na Południe
Polski. 
Takie działania blokują wszelkie starania nakierowane na zrównoważony rozwój Słupska i okolic,
które  dotknięte  są  wysokim  bezrobociem.  Przyczyniają  się  do  znacznego  obniżenia
konkurencyjności naszego miasta w porównaniu do innych miast w naszym kraju i z góry stawiają
na trudnej pozycji.
Słupsk  jest  drugim,  co  do  wielkości,  po  Trójmieście,  ośrodkiem  miejskim  w  województwie
pomorskim. Dlatego też powinien być jego drugim, naturalnym biegunem wzrostu. Aby jednak móc
myśleć  o  takiej  roli  potrzebne  jest  dobre  skomunikowanie  miasta  z  resztą  kraju,
w tym z jego najważniejszymi ośrodkami miejskimi. 
Wykluczenie komunikacyjne blokuje nasze starania o pozyskanie inwestorów, którzy daliby tak
potrzebne  regionowi  miejsca  pracy.  Nikt  nie  chce  inwestować  w  miejscu,  do  którego  trudno
dotrzeć.  Również  nasz  rodziny  biznes  napotyka  problemy  związane  z  ograniczeniami
komunikacyjnymi.  Tak samo młodzież,  która  zamierza  kształcić  się  poza  Słupskiem,  ma coraz
mniejsze  możliwości  w  tym  zakresie.  Nie  bez  znaczenia  są  również  utrudnienia,  na  które
napotykają turyści, a turystka właśnie jest jedną z szans na rozwój subregionu słupskiego.

W związku  z  powyższym  zwracamy  się  z  prośbą  o  utrzymanie  połączeń  kolejowych,
realizowanych na naszym terenie, na co najmniej dotychczasowym poziomie. 
Mając  na  względzie  dobro  mieszkańców,  apelujemy  o  wycofanie  się  z  wszelkich  decyzji
o ograniczeniu oferty przewozowej.

Przewodnicząca Komisji Anna Rożek poinformowała, że do Komisji wpłynęły następujące pisma:
– e-mail  w  sprawie  nielegalnego  wykorzystywania  wyjazdu  na  drogę  ekspresową   (ring)

prowadzącego od ul.Mochnackiego, poprzez drogę wewnętrzną SM „Dom nad Słupią” do
ul. Rejtana.
(Pismo stanowi zał.nr 8 do niniejszego protokołu.),

– odpowiedź ZIM na ww. e-mail.
(Stanowi zał.nr 9 do niniejszego protokołu.),

– pismo  Sekretarza  Miasta  Iwony  Wójcik  z  dnia  13  stycznia  2016  r.,  znak:  OU-
RBiZK.V.5520.1.2015 w sprawie efektów monitoringu wizyjnego na terenie miasta Słupska
w okresie od 1 listopada 2015 r. do dnia 31 grudnia 2015 r.
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(Pismo stanowi zał.nr 10 do niniejszego protokołu.)

Komisja przyjęła ww. pisma do wiadomości.

– przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodnicząca  Komisji  zapytała,  czy  radni  mają  uwagi
do wyłożonego na początku posiedzenia protokołu.
Nikt nie zgłosił uwag.
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie protokół Nr 11/15 z posiedzenia Komisji w dniu
21 grudnia 2015 r.

 Komisja  Porządku  Publicznego  i  Planowania  Przestrzennego  Rady Miejskiej  w Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie (5 głosów za) przyjęła ww. protokół.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła Przewodnicząca Komisji
Renata Szczęsna

Anna Rożek


